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Przed si Ebi orcy prowadz4cy dzialalnosc gosp odarcz4 przy ul. Zbi egniewskiej

?0,20a,20 b, 20 c i 20 d maj4 duz"v problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoczce przy ich budynkach parkujq non stop samochody wystawione na

sprzeda2 przez innych mieszkaic6w. Rozwiqzaniem tej sprawy bytoby

wprowadienie ,nui.u dopuszczaj4cego tam parkowanie do 15 minut' Takie

rozwi4zanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki

parkingowe, wzdlu2 tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sluzyc

dostawie towar6w, rdwniez sfuzbom publicznym, kurierom i't'p', a nie byi
mieiscem wystawowym do sprzedazy pojazdow samochodowych. Proszp o

koriystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwiqzanie tej

uciqzliwosci.
Mieszkancy osiedla Poiudnie korzystaj4cy ze spacer6w w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani t-aktem budowy osiedla domkow jednorodzinnych w Srodku

kompleksu lefnego w rejonie ialbanki. ProszE o informacjg czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej starannoSci, przepisow prawa i ochrony

srodowiska, wydaj4c zgodg na budowg w tym szczeg6lnym miejscu.

Mieszkan.o* osi*dta potudnie bulwersuie za6miecony las na odcinku od ul'

Fabianka do ronda Fabianka i 6cie2ki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

.-..Pawta II.
{ t. )Mieszkafrcy ul. Letniei SA3Z z$aszappretensje oorganizacji ruchu w rejonie
vii.t, posesji'zw\4zanej i przebudow? ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik

przy bramie wjazdowej ograniczaiqwidocznoic i mogq prowadzid do

konfliktow, nawet *ypadk6w zpieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczekdla iamochod6w kurier6w, czy stuzb publicznych, co te2

rodzi okreslone perturbacje. Twierdz4,2e wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruchn powoduj4 zwigkszenie drgania i pqknigcia w ich domach' Proszq o

rozwa2enie i wzigcie pod uwagg wnioikow poki jeszcze trwa przebudowa tej

__ ldrogl.
S. W centrum osiedla Michelin arajdu.ie sig opuszczona i za$miecona posesja

przy ul. Jana Pawla II 68 na naro2niku z ulic4 Wiewiorczq. Jest to w4tpliwa

wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkaricy prosz4 o zrobienie z tym porzQdku

przez w{adze miasta.
6. W irnieniu mieszkaricow osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i t ubinowej,

proszq o wyprofilowanie i wyr6wnania dwoch pierwszych gruntowych ulic'



7 " Mieszkari cy Zazamcza, sE zbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przej$ciu

podziemnymprzeztory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoringu! co

powinno byc standardern przy kahdej miejskiei inwestycii'
B. W reionie przejScia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wycigto

topoie, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastajq na ponad I metr wysokofci

chaszcze, ktorych tam nie powinno byc. W imieniu mieszkanc6w proszg o ich

usunigcie.
g. W rwiqzku zym, ze niekt6rzy mieszkaricy dopuszczaj4 sig demontazu przqsel

zabezpiec zal4cych torowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze. prclszg prezydenta miasta o rozwaZenie mclZliwo{ci

dodatkowego przej*ciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna

zastosowac zabezpieczenia i rowviqzanie przyjqte z powodzeniem na

potwyspie helskim w wojewodawie pomorskim.
10.W centrum rniasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wjefdzie do

bramy, co zagraha szczeg6lnie pieszyln poruszajqcym siE tq ulic4. Mieszkaricy

prosz? o naprawienie tej usterki.
ll. Mieszkancy Wloclawka nie przy'jmqiq do wiadomo$ci tfumaczerl pana

prezydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biez4cych napraw ulic iest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obronii. Dlatego apelujg do prezydenta o jak nqsz-ybsze wykonanie napraw
jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, orazinterwencjami mieszkarlcow.

12.Mieszkancy Wtoclawka zwracajq sig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDiT iMzzTlJKrealizuj4 swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? ProszE o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesiqcy, przez

podlegle jednostki i przekazanie infurmacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej rzen ie podwdj nego fi nan sow afiia p:v7s7 miasto firrn zewnqtrznych oraz

w*asnych.

Z powtzaniem
Janusz Dgbc4yrtski
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